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INTERPELACJA 

Nadaw, dn. 04.11.2019r. 

Pan 

Józef Wilk 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Polanowie 

Proszę o podjęcie działań w sprawie wycięcia zadrzewień oraz podcięcia 

gałęzi w parku w Nactawiu przy drodze wojewódzkiej nr 206 ponieważ 

powodują zagrożenie dla zdrowia i życia mieszkańców oraz znajdujących się w 

pobliżu budynków mieszkalnych. 


